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Zapytanie 

w sprawie: odmalowania startych pasów na przejściach dla pieszych 

 

 W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z prośbą o informację czy i kiedy  

możliwe  byłoby odmalowanie startych pasów na przejściach dla pieszych w następujących 

lokalizacjach: 

* Nastrojowa/Łososiowa 

* Pasieczna/Zgierska 

* Piotrkowska/targowisko Górniak 

* Nad Karolewką/plac zabaw 

 

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

 




